



PROTOKOLL

STYREMØTE BVT 4/ 2023-2024

Tid: 13.6.2023 kl. 19:00 – 21:00
Sted: Microsoft Teams
Til stede: Anita Sønsteby, Malin Sandbæk, Roger Hansen, Arne Christian Rødby (via Teams f.o.m sak 5), Pål Sem, Joachim Haugvaldstad, Erik Skaug (1.vara), Hilde Jensen (vara.3), Knut Helge Aalien (vara.4)
Ikke til stede: Celine Talbot (vara.2)
Fra adm: Hege Rokseth, forbundssekretær

SAKSLISTE:

Saksnr.	Styreperiode	Sak	Ansvarlig
S1-4	2023 – 2024	Godkjenne innkalling og protokoll BVT3	Styreleder
S2-4	2023 – 2024	Dugnad	Styreleder
S3-4	2023 – 2024	Jarlsberg Grand Prix	Styreleder
S4-4	2023 – 2024	Hestens Dag	Styreleder
S5-4	2023 – 2024	Logo	Styreleder
		Orienteringssaker	Styreleder
		Eventuelt	

Styreleder Anita Sønsteby åpnet møtet ved å ønske velkommen.
Det ble meldt inn to saker til eventuelt.

S2-4/23-24 Dugnad

Første dugnad er 17.juni. En del maling som skal gjøres.
Dugnad nr.2 er 1./2.juli: indre bane og pynting. Kantklipping
Det er mulig å komme tidligere på dagen.
Fra styret kommer: Pål Sem, Anita Sønsteby, Knut Helge Aalien, Hilde og Joachim skal til Klosterskogen – kommer kanskje litt i starten før de må dra.
Hva må tas med? Det er tilgjengelig maling og malingskoster. Anita tar med noe hjembakst. Hilde sin mor tar med noe å spise.
Kaffe og masse vann. Kjøpe med noe brus og kaffefløte (Hilde handler inn det)
Hege sender ut påminnelse til lagene onsdag, og sende e-post til alle medlemmene.
Opprette et arrangement på FB.
Invitere ponni og ungdomsgruppa (via Messenger).
Husk å skrive ned alle navnene som deltar og hvilken dag de ønsker å være med slik at det blir riktig ved inngangen. Skriv på telefonnummer!

Vedtak: Styret tok saken til etterretning

S3-4/23-24 Jarlsberg Grand Prix

Er i rute. Gjentar involveringen av travlag på sermoniplass slik som i fjor.
Malin lager en invitasjon med rabatt dersom de melder seg på bord i teltet via lagene.



Reservere et hjørnebord til styret og forbundsledere som skal dele ut premier/DNT/Jarlsberg styret – må sende ut invitasjon og påmelding med en frist.
Ungdommene bemanne ungdomsbua som kiosk – lage meny i VIPPS? Barneaktiviteter?
Hege legger ut spørsmål i Messengergruppa.

Vedtak: Styret tok saken til etterretning.

S4-4/23-24 Hestens Dag

20.august. Samme dato som mye annet som skjer – Stokke har Hestens dag samme dag.
Proposisjoner til løpene – haster! Anita sjekker med Harald Martinsen – proposisjoner til løpene.

Funksjoner må fylles – må på plass før ferien.

Sende ut e-post til styrene i travlagene – trenger en komite

Samme som i fjor – litt færre løp. Må ha ridning til slutt. Ha løp og ta varmingspause innimellom - slik som i Larvik.

Program må lages – Knut Jakob på IT kan legge inn Myremoens løpsbane. Hege ordner med IT.

Annette Stordal – Hege sjekker om hun vil være med. Spørre om Katrine Windelstad.

Fotograf – sjekke med Anders Kongsrud. Hege sjekker.

Hege lager en sjekklister for det som skal gjøres.

Lydanlegg – høre med Modum. Hege sjekker

Tidsplan for dagen – involvere travlagene.

Pål Sem og Erik Skaug blir med i gruppa. Hilde er også med i gruppa. Arne Rødby blir med.

Pål sjekker om Heidi og Svein Ødegård kan bli med i gruppa.

Involvere leietakerne på Myremoens. Erik sjekker med dem.

Matsservering og kiosk, men selges. Et travlag ta ansvar for kiosk, og et annet kan ta ansvar for grillen. Erik sjekker med Øvre Eiker.

Lotteri- trenger premier i tilfelle.

Brukthandel

Sponsorer?

Ta med invitasjon som vedlegg til neste infoskriv.

Travlagene bidra til premier med fastsatt sum.

Barneaktiviteter – kjepphester (Mariann Skålien), ponniridning (Kathe) og hestekomaling (Krødsherad og Sigdal). Anita kjøper inn maling (høre med Erik)

Gulrøtter – Roger sjekker med Børre.

Mariann sjekke om Rosthaug ønsker å være med på noe?

Vedtak: Styret tok saken til etterretning



Arne Rødby logget seg på før saken om logo.

S5-4/23-24 Logo

Flertall for forslaget til Erik Skaug. Noen innspill på små justeringer i den.

Vedtak: Styret vedtok at Erik tilpasser, sender til styret for godkjenning før vi sender den ut som offisiell.

Orienteringssaker:

1. Drammen - Siste gangs behandling av reguleringsplanen i Drammen i dag. Bred politisk enighet – styremøte Eiendom mandag 19.juni.
2. Buskerud Trav Drift – har hatt styremøte. Omorganisering av daglig lederfunksjonen. Det legges nå under Øystein Dales ansvarsområde. Styret vil være det samme.
3. Myremoene – adm. bygget begynner å nærme seg ferdig. Klinikken er ikke ferdig ennå.
4. Heges stilling lyses ut som en 100 % stilling (20 % av stillingen belastes Jarlsberg) med kontorsted Jarlsberg.
5. Sammenslåing – jobber med de formelle oppgavene som må på plass.
6. Landsråd søndag 11.juni. Styreleder informerte
7. Spillkonferansen – Anita Sønsteby var med sammen Margrethe Dysjaland. Anita og Margrethe er invitert inn til Rikstoto denne uken for å se nærmere på regelverket.

Styret i BVT støtter enstemmig det arbeidet og den stemmen styreleder Anita har i landsrådet.

Eventuelt

- møtehonorar kommer i løpet av juni. Send inn kjørelister snarest.
- BVT-befaring på anlegg i august. Roger og Pål skal reise rundt.

Foreløpig protokoll sendt til gjennomgang/godkjenning: 28.juni 2023

*Frist for innspill/endringer: **29.juni 2023***

Protokollen anses som godkjent dersom det ikke kommer innspill/endringer innenfor fristen.

Microsoft Teams, 13.juni 2023

Styret i Buskerud og Vestfold Travforbund

Anita Sønsteby
Styreleder

Malin Sandbæk
Nestleder

Arne C. Rødby
Styremedlem

Roger Hansen
Styremedlem

Pål Sem
Styremedlem

Joachim Haugvaldstad
Styremedlem